

Notes: To obtain more efficient service, after payment please fax or email your deposit slip to us (including your name). Upon receiving it, we will activate your user account within one working day and instantly send you a notice via e-mail.

请注意：为了不耽误您的使用，请在汇款后将汇款底单传真或电邮发给我们，收到您的汇款底单后我们会在一个工作日内开通您的账号并及时通知您

Payment by Wire Transfer

After completing and confirming your subscription form, please remit the appropriate amount to us through your bank. You may choose the following bank to proceed your payment:

1. Beneficiary's bank:
Bank of China City Branch
Beijing Zhong Guan Cun Sub-Office
2. SWIFT: BKCHCNBJ110
3. Beneficiary's name: Chinalawinfo Co., Ltd.
4. Beneficiary's account number: 323356006578
5. Message with your payment: Please include your name and your e-mail address. Be sure your name is exactly the same as registered in your subscription form.

银行汇款

北京银行

开户名称：北京北大英华科技有限公司

开户银行：北京银行北京大学支行

开户帐号：01090519500120109783384

中国银行

开户银行：中国银行北京分行中关村支行

SWIFT: BKCHCNBJ110

开户名称：北京北大英华科技有限公司

开户账号：323356006578

Payment by check

After completing and confirming your subscription form, please mail your check payable to "Chinalawinfo

Co., Ltd." to the following address:

Chinalawinfo Co., Ltd.
Rm. 5215
Law Building
Peking University
Beijing, 100871
P.R. China

支票付款

在您填写有关注册信息并确认注册后，请您将支票开给“北京北大英华科技有限公司”并邮寄到如下地址：

北京市海淀区北京大学法学楼 5215 室

北大英华科技有限公司 邮编 100871

Payment by Postal Transfer

邮局汇款
仅限于中国境内使用。

在您填写有关注册信息并确认注册后，请您将汇款寄给“北京北大英华科技有限公司”并邮寄到如下地址：

北京市海淀区北京大学法学楼 5215 室

北大英华科技有限公司 邮编 100871

If you have any question or if you experience any difficulty in the payment process, please feel free to contact us at any time.

Tel: +86 (10) 82689699,
+86 (10) 82668266 ext. 153
Mobile: +86 13311570712
Fax: +86 (10) 82668268
E-mail: database@chinalawinfo.com

如您在付款过程中有任何疑问或遇到任何问题，请随时通过以下方式与我们联系：

电话：+86 (10) 82689699, +86 (10) 82668266 ext. 153

手机：+86 13311570712

传真: +86 (10) 82668268

电邮: database@chinalawinfo.com